
 

       

 

REFERAT 

Skolebestyrelsen 
Tirsdag d. 19. marts 2024 

kl. 18.00 – 20.00 i forhallen v. aulaen 
 

 
 

Mødedeltagere: 
 

Ulrik V. Stockmann - Formand 

Malene Freund – næstformand  

Tu (Do) Le Dinh Tryk - afbud 

Christina Clausen Decker  

Anne Fricke Rudbeck  

Helle Pedersen - afbud 

Jeannette Grønbæk  

Anna-Pia Højlund 

Elevråds formand Emil Juul Carstensen 6.c – afbud 

Næstformand Alba Wive 3.a 

Elevrødder kan gå kl. 19 

 

Anette Staub/AS 
Teddy Lykke Bisgaard/TB 

 

 

Andre inviterede: 
 

 

Dagsorden & referat 
 

Pkt Tid Indhold Form Referat 

 

34 

 

3 

 

Godkendelse af 

dagsorden.  

Punkter til 

eventuelt 

A  

Dagsordenen blev godkendt. 

Fællesrådsmøde og budgetmøde indsætters ved pkt. 38 i stedet for 

kaffemødet som blev aflyst 
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30 

 

Nyt fra 

• Ledelse  

• SFO 

• Elevråd  

• Personale 

• Forældre 

 

 

O 

 

Ledelse: Vi er i gang med planlægningen af næste skoleår, ser på 

fordelingen af personalet. Vi mangler en pædagog til specialafdelingen 

og SFO og muligvis modtager skolen en pædagog der er overtallig andet 

sted i kommunen.  

Så har vi mange overgangsmøder med børnehaverne og Ungeuniverset. 

Vi arbejder også med at gøre overgangene bedre internt fra 0 til 1 

årgang og fra 3 til 4 årgang. Vi indkalder børn og forældre til 

overgangsmøder, der det giver mening.  

Fortsat fokus på sprog fortsætter vi med efter ugen ”Nice at være Nice” 

som vi havde lige inden vinterferien. Sygefraværet er ok, det ligger 

stabilt. 

 

SFO: Vi har indskærpet, at Bregnbjergskolen fra næste skoleår (august) 

følger Haderslev kommunes retningslinjer, når det kommer til at det 

kommunale skolefritidstilbud således at SFO er for elever på 0 til 3 

årgang. Nogle forældre er uforstående over for det, men vi har valgt at 

følge reglerne. 

 Ellers så har vi planlagt et fedt påskeprogram, der er omkring 50 

tilmeldte børn i påskedagene, hvor SFO holder åbent. 

 

Elevråd: Der deltog ikke nogen af elevråds repræsentanterne på mødet. 

 

Personale: Der er mange møder og netværksmøder, tidskrævende men 

vigtige. Det rådgivende team er begyndt at tilbyde vejledningsforløb 



med psykolog i stedet for udarbejdelse af de mere tidskrævende PPVèr. 

Dette kan virke frustrerende hos personalet, hvis det opleves som en 

forhaling. 

 Alle disse møder og dokumentation trækker meget af lærernes tid.  

 

 De ansatte har fået mulighed for at stille med en medarbejder som skal 

deltage i arbejdet om, hvor vi  kan afbureaukratisere.  

 

Forældre: Intet nyt 
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15 

 

 Godkendelse af 

timefordelingsplan 

24/25 

Bilag 

 

OB 

 

Anette gennemgik timefordelingsplanen. Bestyrelsen godkendte planen 

for 24/25. 

Klassentime er indført på alle årgange og der arbejdes med en årsplan 

for timens indhold. 
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15 

 

Valg til bestyrelse  

 

Valgmøde d. 3.april 

kl. 19-20 

Sidste opdatering  

 

 

OB 

 

Tina Rosenkilde kommer og snakker om ”Høtte-festivalen” og hvad det 

kræver at være frivillig. Tina kommer med noget tekst omkring reklame 

af arrangementet. 

 

Formanden holder også et oplæg om ”året der gik”, formandens 

beretning. 

 

 

 

38 

 

 

 

10 

 

Kaffemøde på 

Ungeuniverset - 

tilbagemeldinger 

 

 

 

O 

 

 Erstattet af til punkt om tilmelding til budget og fællesrådsmøde. 

 

Der er åbent kontor mellem børne og familieudvaglet og bestyrelserne. 

Der er tale om både et fællesrådsmøde og et budgetmøde. 

Der afholdes fællesrådsmøde den 22 maj fra 19.00 til 21.00 og 

budgetmødet afholdes den 16. april fra 19.00 til 21.00 

Malene og Anne deltager i fællesrådsmødet, mens Ulrik deltager i 

budgetmødet. 

Der er deadline for at indsende budgetønsker og tilmelding af, hvem der 

kommer den 5. april. 
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30 

Økonomi  

Budgetforslag til 

godkendelse 

Bilag 

 

OB 

 

Anette gennemgik budgettet. Bestyrelsen godkendte budget 2024 

 

Skolebestyrelsen afventer svar fra udvalget på at de har 

forhåndsgodkendt underskuddet jf. tildelingsmodellen. 
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15 

Drøftelse af 

forventninger om 

orientering, hvis 

der er sager på 

skolen af en vis 

alvor. 

 

OD  

Der er en stadig stigende grad af børn i Folkeskolerne, som er så 

udfordret at de kan ty til vold og overgreb jf. de sager der netop har 

været oppe i medierne. 

Hvordan forholder SB sig møde igen. hvornår skal de orienteres. Punktet 

tages op på næste møde igen. 
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3 

 

Evt. 

  

Intet 

 

Punkter til kommende møder – nye markeres med FED 
 

● Forældreinvolvering og ambassadører for Bregnbjergskolen. Møde med forældre.    
● De gode historier. 
●                                        

●  

●  



●  
 

D Dialog - O Orientering - B Beslutning - H Høring – A Andet 
 


